

<p align="center">RF 2018/1046 Annexe I - Point 3</p> <p align="center">Publicité des procédures pour des marchés dont la valeur est inférieure aux seuils visés à l'article 175, paragraphe 1, du présent règlement, ou qui ne relèvent pas de la directive 2014/24/UE</p> <p align="center">3.3. c) Modifications de marchés en 2022 visées à l'article 172, paragraphe 3, premier alinéa, point c ;</p> <p align="center">3.3. d) Modifications de marchés en 2022 visées à l'article 172, paragraphe 3, premier alinéa, points a et b, lorsque la valeur de la modification est inférieure aux seuils visés à l'article 175, paragraphe 1</p>			
<p align="center">FR 2018/1046 Annex I - Point 3</p> <p align="center">Advertising of procedures for contracts with a value below the thresholds referred to in Article 175(1) of this Regulation or for contracts outside the scope of Directive 2014/24/EU</p> <p align="center">3.3. (c) Modifications of contracts in 2022 as set out in point (c) of the first subparagraph of Article 172(3);</p> <p align="center">3.3. (d) Modifications of contracts in 2022 as set out in points (a) and (b) of the first subparagraph of Article 172(3) where the value of the modification is below the thresholds referred to in Article 175(1)</p>			
Contractant Contractor	Intitulé et numéro du contrat Title and Number of the contract	Montants totaux Total amounts < 140.000 €	Type de contrats Types of Contracts (Services)
<p>Art. 172.3 c) lorsque la valeur de la modification est inférieure aux seuils suivants : i) les seuils visés à l'article 175, paragraphe 1, applicables au moment de la modification; et ii) 10 % de la valeur du marché initial pour les marchés publics de services et de fournitures...</p> <p><i>Art. 172(3) (c) where the value of the modification is below the following thresholds: (i) the thresholds referred to in Article 175(1), applicable at the time of the modification; and (ii) 10 % of the initial contract value for public service and supply contracts...</i></p>			
ENTRANCE SERVICES NV*	SC.L.INFRA - ENTRANCE SERVICES - CDR/DL/16/2020 - SERVICE MAINTENANCE DE LA SERRURERIE - PRESTATIONS MAINTENANCE DE LA SERRURIE ET PRESTATIONS Y AFFERANTES - 2021	60 000,00 €	Services
EUROPEAN SERVICE NETWORK SA*	SG.D.2 VIP - COMM/2019/OP/0029 FOR THEMATIC COMMUNICATION SERVICES, ADVERTISING AND MEDIA PLANNING – LOT 2 WITH CONTRACTOR EUROPEAN SERVICE NETWORK (LEADER OF CONSORTIUM E2COMMS WITH ECORYS EUROPE) - SPECIFIC CONTRACT 009-C-EESC - YEYS 2022	63 191,87 €	Services
PROXIMUS	SC.L.IT. - PROXIMUS - DI/07863 - ROC 009 (EXICON): INTERNET ACCESS SERVICES (IAS) FOR THE EESC / COR IN 2022 - SC 02	68 806,00 €	Services
PROXIMUS	SC.L.IT. - PROXIMUS - DI/07863 - ROC 009 (EXICON): INTERNET ACCESS SERVICES (IAS) FOR THE EESC / COR IN 2022 - SC 02	64 806,00 €	Services
PROXIMUS	SC.L.IT. - PROXIMUS - DI/07910 - MTS IV LOT 1 (MOBILE TELEPHONY SERVICES - GSM) IN 2022 - SC 02	51 000,00 €	Services
PROXIMUS	SC.L.IT. - PROXIMUS - DI/07910 - MTS IV LOT 1 (MOBILE TELEPHONY SERVICES - GSM) IN 2022 - SC 03	46 000,00 €	Services
PROXIMUS	SC.L.IT. - PROXIMUS - DI/07800 - CARRIER SERVICES INFRASTRUCTURE II - CSI II IN 2022 - SC 03	137 262,00 €	Supplies
QUALIPSO	FWC - SC.L.INFRA - CONTRAT CADRE IPSO - CONTRAT N° CDR/DL/8/2020 – ASSISTANCE TECHNIQUE POUR LE CONTRÔLE DES PRESTATIONS DE NETTOYAGE.	131 120,00 €	Services
RICOH BELGIUM NV*	SC.L.IMP - RICOH - CESE/DL/01/2018 - LOCATION ET MAINTENANCE D'IMPRIMANTES DE PRODUCTION NOIR ET BLANC ET COULEUR + SYSTEME DE GESTION DU WORKFLOW * ANNÉE 2022	75 000,00 €	Services
<p>Art. 172.3 a) les fournitures ou services supplémentaires du contractant principal qui sont devenus nécessaires et qui ne figuraient pas dans le marché initial, dès lors que les conditions sont remplies...</p> <p><i>Art. 172(3) (a) for additional supplies or services by the original contractor that have become necessary and that were not included in the initial procurement, where the conditions are fulfilled...</i></p>			
<p>Art. 172.3 b) la modification est rendue nécessaire par des circonstances qu'un pouvoir adjudicateur diligent ne pouvait pas prévoir...</p> <p><i>Art. 172(3) (b) the need for modification has been brought about by circumstances which a diligent contracting authority could not foresee...</i></p>			